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KŁODZKO. Miejscowe Stowarzyszenie Inicjatywa dla Kłodzka jest zaniepokojone
bezruchem, jaki panuje od początku tej kadencji na Forcie Owcza Góra. Stąd wystąpiło z
pytaniami do burmistrza Michała Piszki, które upublicznia na swojej stronie internetowej.

Oto treść tego wystąpienia:
"Stowarzyszenie Inicjatywa dla Kłodzka zwraca się z prośbą o udzielenie przez Pana informacji
dotyczącej aktualnej sytuacji Fortu Owcza Góra. Jak wiadomo – po objęciu stanowiska Burmistrza
Miasta  Kłodzka  doprowadził  Pan  do  odejścia  z  tego  obiektu  potencjalnego  inwestora
zainteresowanego  uporządkowaniem  historycznego  obiektu  i  uczynieniem  go  atrakcyjniejszym
turystycznie. Jako Stowarzyszenie nie podnosimy aktualnie kwestii, czy wizja spółki „Wadex-Invest”
odnośnie XVIII-wiecznego zabytku była dobra lub zła. Na tamten czas istotne było, że zamierzała
powstrzymać jego dalszą rujnację.

Prosimy więc odpowiedzieć na poniższe pytania:
1. Ile pieniędzy od początku kadencji do tej pory Gmina Miejska Kłodzko przeznaczyła na prace
porządkowe w obrębie Fortu Owcza Góra?
2. Jaką kwotę pochłonęły w tym samym okresie prace zabezpieczające i konserwatorskie, czego one
konkretnie dotyczyły?
3. Czy w tym czasie opracowano program dotyczący przyszłości Fortu Owcza Góra pod kątem jego
uratowania dla potomnych oraz wykorzystania na cele turystyczne i rekreacyjne?
4. Jak są realizowane zalecenia Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków z 2015 r. odnośnie Fortu
Owcza Góra w zakresie powstrzymania jego dalszej dekapitalizacji?"

Z poważaniem
Prezes Zarządu Stowarzyszenia

Henryk Urbanowski

Zapewne odpowiedź zainteresuje nie tylko członków wspomnianego stowarzyszenia.
(bwb)
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